
Geachte leden van de Gemeenteraad,  

 

Hierbij wil ook ik mijn grote bezwaar kenbaar maken tegen de plannen voor de komst van een 

transformatorhuis op ons Kinheimplein. 

Weliswaar ben ik niet woonachtig aan het plein,maar al wel ruim 10 jaar woonachtig aan de 

Kinheimweg. Ik steun alle bezwaren van de directe bewoners en wil er tevens bij vermelden dat het 

zelfs, naast de huidige, de onveilige verkeerssituatie vergroot ! 

Door de breedte, lengte en hoogte van het transformator-station is al het verkeer(voetgangers, 

fietsers, fat-bikes etc,motoren en auto's) nog lastiger te zien aankomen.Al het aankomend verkeer 

van links,en zeker ook het verkeer van rechts, als men moet oversteken richting spoorbomen, 

waarvoor je nauwkeurig de tijd moet nemen.Door het rechte stuk van de Kleverlaan op die hoogte 

van het pleintje rijdt het verkeer daar nu al bovenmatig door, is de ervaring!  

 

Graag zou ook ik geïnformeerd willen worden en blijven in uw plannen en niet alleen de directe 

inwoners aan het plein. 

 

met vriendelijke groet, 

 

 


